
SMO PROTI ODCEPITVI!
Tudi na izvenmestnem območju naše občine so razprave o
bodoči družbeno politični ureditvi Ljubljane in njenega zaledja
zelo živahne. Doslej še nihče od nas ni nikjer javno izjavil, da
želi izdvojitev izvenmestnega dela naše dosedanje občine v
samostojno občino, oziroma priključitev h kranjski ali kamniški
občini.

Povsod se več ali manj iz-
razito pojavlja stališče, da
bodoča družbeno politična
ureditev Ljubljane ni samo
stvar mestnega prebivalstva,
ampak tudi nas, ki živimo v
neposrednem zaledju.

Čutimo se tesno povezane
v eno organsko celoto z Ljub-
Ijano. Zakaj?

Približno šest tisoč se nas
vsak dan vozi na delo v Ljub-
Ijano. Prav toliko ali pa še
več naših otrok obiskuje Ijub-
Ijanske srednje, višje in vi-
soke šole vseh vrst in strok.
Vsi se vozimo v Ljubljano, ka-
dar gre za večje in pomemb-

nejše nakupe. Tako ostaja zla-
sti na območju občine Ljublja-
na-Center kar precej našega
denarja. Kadar smo resneje
bolni, se vsi zatekamo v Ijub-
Ijanske klinike in druge spe-
cialne zdravstvene ustanove.
Prav tako smo redni obisko-
valci Ijubljanske Opere in
Drame ter koncertnih, sejem-
skih, športnih in drugih prire-
ditev.

Skratka: tudi mi, ki živimo
izven mestnega območja v ne-
posrednem zaledju, živimo in
dihamo z Ljubljano ter z zani-
manjem spremljamo njen raz-
voj in napredek.

Iz vseh teh in še drugih
razlogov se nikakor ne želimo
odcepiti od Ljubljane, temveč
želimo biti z mestom v isti te-
meljni družbeno politični skup-
nosti.

Ker je Ljubljana tudi nacio-
nalno, družbeno politično,
kulturno, gospodarsko, znan-
stveno, šolsko, sodno in uprav-
no središče naše republike,

menim, da bi o njeni bodoči
družbeno politični ureditvi
moral povedati svoje mnenje,
pripombe in stališča iudi glov-
ni odbor SZDL Slovenije.
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